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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:2197 Fossilfri elproduktion

Vi vet att det under ett antal månader varje år är stor effektbrist på el i vårt land. 
Vindkraft och solkraft byggs ut, men dessa energikällor ger inget eller litet 
tillskott av effekt under de besvärliga vintermånaderna. Under dessa perioder 
köper vi el producerat av fossila bränslen från utlandet eller startar egna 
oljekraftverk för att kompensera för bristen. Under dessa perioder förser vi 
alltså vårt land med icke fossilfri el.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

När kommer vi att ha el som endast är producerad fossilfritt i vårt land?

………………………………………

Magnus Stuart (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-15
Besvaras senast
2021-03-24 kl. 12.00


